
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesje Rady Miejskiej

Protokół nr LXXV/2023

LXXV sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się  w dniu 30 marca 2023r. w sali posiedzen"  Urzędu

Miasta i Gminy w Kłodawie. Obrady rozpoczęto 30 marca 2023 o godz. 10:30, a zakon" czono o godz.

11:45  tego  samego  dnia.  Przewodniczący  Rady   poinformował,  iz  sesja  jest  nagrywana

i  teletransmitowana.  Administratorem  danych  jest  Gmina  Kłodawa  a  klauzula  informacyjna

znajduje się na stronie Biuletynu Informacji  Publicznej.  Listy obecnos"ci  radnych i  zaproszonych

gos"ci stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członko" w.

Obecni:

1. Adam Chmiel 

2. Marzanna Chuchro

3. Barbara Frątczak

4. Ryszard Frątczak

5. Edyta Gło" wczyn" ska

6. Krystyna Kacprzak

7. Katarzyna Kalinowska

8. Krzysztof Krusin" ski

9. Janusz Łopacin" ski

10. Anna Michalak

11. Grzegorz Siwin" ski

12. Ryszard Szubert

13. Barbara Wis"niewska

14. Paweł Witkowski

15. Aneta Zielin" ska

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia sesji  dokonał  Przewodniczący Rady Krzysztof  Krusin" ski.  Na podstawie listy obecnos"ci

stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosko" w.

     P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Przewodniczący Rady poinformował,  izA  porządek obrad sesji  zawarty został  w zawiadomieniu  
o zwołaniu sesji, kto" ry otrzymali wszyscy radni.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek LXXV sesji:



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnos"ci.

2. Ustalenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokoło" w LXXIII i LXXIV sesji.

4. Sprawozdanie z działalnos"ci międzysesyjnej Burmistrza.

5. Rozpatrzenie sprawozdania z działalnos"ci i wykonania budzAetu Os"rodka Pomocy Społecznej w
Kłodawie za 2022 rok. Ocena działalnos"ci SBwietlicy SB rodowiskowej na terenie Gminy Kłodawa za
2022 rok.

6.  Rozpatrzenie  sprawozdania  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemo" w Alkoholowych za 2022 r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Bierzwienna Długa - Kolonia.

8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Programu opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomnos"ci zwierząt na terenie Gminy Kłodawa w roku 2023".

9. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrazAenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024
roku.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na ustanowienie odpłatnej słuzAebnos"ci przesyłu
na nieruchomos"ci stanowiącej własnos"c" Gminy Kłodawa.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na ustanowienie odpłatnej słuzAebnos"ci przesyłu
na nieruchomos"ciach stanowiących własnos"c" Gminy Kłodawa.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na wydzierzAawienie nieruchomos"ci gruntowych
połozAonych na terenie miasta i gminy Kłodawa.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budzAetowej na rok 2023.

14.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023-2043.

15.  Zapoznanie  radnych  z  protokołem  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  przez
Komisję Rewizyjną w dniu 21 lutego 2023 r. nt. "Kontrola realizacji zadan"  statutowych przez Zakład
Wodociągo" w i Kanalizacji w Kłodawie za 2022 rok. Kontrola realizacji zadan"  statutowych przez
Zarząd Budynko" w i Usług Komunalnych w Kłodawie za 2022 rok".

16.  Zapoznanie  radnych  z  protokołem  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  przez
Komisję Rewizyjną w dniu 14 marca 2023 r.  nt."Kontrola wydatko" w związanych z przebudową
drogi w miejscowos"ci Kobylata gm. Kłodawa" w 2022 r.

17. Interpelacje i wnioski radnych.

18. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych ma pytania

względnie uwagi do przedstawionego  porządku obrad? Z uwagi na brak uwag i pytan"  do porządku

obrad , Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawionych porządek obrad.



Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

 P u n k t 3

Przyjęcie protokołów LXXIII i LXXIV sesji

Przewodniczący Rady poinformował, izA  protokoły obrad LXXIII i LXXIV sesji otrzymali radni wraz

z zawiadomieniem o sesji.  Przewodniczący Rady zwro" cił  się  do radnych z  pytaniem -”Czy ktos"

z pan" stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedłozAonych  protokoło" w?”. Z uwagi na brak

uwag do protokoło" w, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kazAdy protoko" ł oddzielnie.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu LXXIII sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu LXXIV sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 



Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

 P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Przewodniczący Rady poinformował,  izA  sprawozdanie  z  działalnos"ci  międzysesyjnej  Burmistrza

radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  sprawozdania  w  imieniu  Burmistrza  Przewodniczący  Rady  zwro" cił  się  do

zastępcy burmistrza Katarzyny Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?

Z uwagi  na brak uwag i  pytan"  do sprawozdania,  Przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego

punktu porządku obrad.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

 P u n k t 5

Rozpatrzenie sprawozdania z działalności i wykonania budżetu Ośrodka Pomocy Społecznej
w  Kłodawie  za  2022  rok.  Ocena  działalności  Świetlicy  Środowiskowej  na  terenie  Gminy
Kłodawa za 2022 rok

Przewodniczący Rady poinformował, izA  sprawozdanie z działalnos"ci i wykonania budzAetu Os"rodka

Pomocy  Społecznej  w  Kłodawie  za  2022  rok.  Ocena  działalnos"ci  SBwietlicy  SB rodowiskowej  na

terenie Gminy Kłodawa za 2022 rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  ze  sprawozdaniem  zapoznali  się  radni  na  posiedzeniu

komisji wspo" lnej w dniu 27 marca 2023r. Zaproponował, aby sprawozdania nie odczytywac".

Następnie zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych ma pytania względnie

uwagi do przedłozAonego sprawozdania?”.

O zabranie głosu, Przewodniczący Rady zwro" cił  się do pani Aliny Kruszka – dyrektora Os"rodka

Pomocy Społecznej w Kłodawie. 

Pani Alina Kruszka podziękowała radnym za przyjęcie sprawozdania za 2022 rok dodając, izA  rok

2022 nie był łatwym rokiem. Na os"rodek spłynęły nowe zadania do realizacji min. wypłata dodatku

węglowego.



Z uwagi  na brak uwag i  pytan"  do sprawozdania,  Przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego

punktu porządku obrad.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
 P u n k t 6

Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych za 2022 r.

Przewodniczący Rady poinformował, izA  sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki

i  Rozwiązywania Problemo" w Alkoholowych za 2022 r.  otrzymali  radni wraz z zawiadomieniem

o sesji.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  ze  sprawozdaniem  zapoznali  się  radni  na  posiedzeniu

komisji wspo" lnej w dniu 27 marca 2023r. Zaproponował, aby sprawozdania nie odczytywac".

Następnie zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych ma pytania względnie

uwagi do przedłozAonego sprawozdania?”.

Z  uwagi  na brak uwag i  pytan"  do sprawozdania,  Przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego

punktu porządku obrad.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

P u n k t 7

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Bierzwienna Długa – Kolonia

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały  otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do zastępcy burmistrza pani

Katarzyny Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Bierzwienna Długa - Kolonia. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/494/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

P u n k t 8

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłodawa w roku 2023".

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały   otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do zastępcy burmistrza pani

Katarzyny Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomnos"ci zwierząt na terenie Gminy Kłodawa w roku 2023". 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/495/2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.



P u n k t 9

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w 2024 roku

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały   otrzymali  radni  wraz
z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do zastępcy burmistrza pani

Katarzyny Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Pani Katarzyna Hamiga poinformowała, izA  wnioski wpływające z sołectw np. remonto" w dro" g czy

innego rodzaju są na biezAąco realizowane.

Radny Paweł Witkowski dodał, izA  wszyscy głosowali za uchwaleniem budzAetu gminy a tematem

obrad dzisiejszej sesji nie jest fundusz sołecki.

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

Radny Ryszard Frątczak zwro" cił się o informację jaka kwota funduszu sołeckiego przypadałaby na

rok  2023.  Radny  dodał,  izA  jego  zdaniem  fundusz  solecki  powinien  byc"  przywro" cony,  będzie

głosował przeciw.

Radny Grzegorz Siwin" ski dodał, izA  stac" budzAet Gminy na , aby powro" cic" do funduszu sołeckiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrazAenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 

roku. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (10)

Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof 

Krusin" ski, Anna Michalak, Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska



PRZECIW (3)

Ryszard Frątczak, Krystyna Kacprzak, Grzegorz Siwin" ski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Adam Chmiel 

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/496/2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

P u n k t 10

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  odpłatnej  służebności

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały   otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do zastępcy burmistrza pani

Katarzyny Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na ustanowienie odpłatnej słuzAebnos"ci przesyłu na 

nieruchomos"ci stanowiącej własnos"c" Gminy Kłodawa. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/497/2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.



P u n k t 11

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  odpłatnej  służebności

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Kłodawa

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały   otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do zastępcy burmistrza pani

Katarzyny Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na ustanowienie odpłatnej słuzAebnos"ci przesyłu na 

nieruchomos"ciach stanowiących własnos"c" Gminy Kłodawa. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/498/2023 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

P u n k t 12
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na wydzierzAawienie nieruchomos"ci gruntowych 
połozAonych na terenie miasta i gminy Kłodawa. (punkt zdjęto z porządku obrad)

P u n k t 13

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały   otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do Skarbnika Gminy pana

Grzegorza Dzięgielewskiego.



Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

- Grzegorz Dzięgielewski

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budzAetowej na rok 2023.. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/499/2023 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 14

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023-2043

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  przedmiotowej  uchwały   otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, przewodniczący Rady zwro" cił się do Skarbnika Gminy pana

Grzegorza Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro" cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos"  z pan" stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do projektu uchwały, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie

projekt przedmiotowej uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023-2043. 



Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło" wczyn" ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin" ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin" ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis"niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin" ska

NIEOBECNI (1)

Janusz Łopacin" ski

Uchwała LXXV/500/2023 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

P u n k t 15

Zapoznanie radnych z  protokołem Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  przez

Komisję Rewizyjną w dniu 21 lutego 2023 r. nt. "Kontrola realizacji zadań statutowych przez

Zakład  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Kłodawie  za  2022  rok.  Kontrola  realizacji  zadań

statutowych przez Zarząd Budynków i Usług Komunalnych w Kłodawie za 2022 rok"

Przewodniczący  Rady  zwro" cił  się  do  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  przedstawienie

protokołu Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną w dniu 21

lutego 2023 r. nt. "Kontrola realizacji zadan"  statutowych przez Zakład Wodociągo" w i Kanalizacji

w Kłodawie za 2022 rok. Kontrola realizacji zadan"  statutowych przez Zarząd Budynko" w i Usług

Komunalnych w Kłodawie za 2022 rok".

Czy ktos"  z pan" stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego protokołu?

Z uwagi na brak uwag i pytan"  do protokołu uchwały, przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego

punktu porządku posiedzenia.

Protokół stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

                            P u n k t 16

Zapoznanie radnych z  protokołem Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  przez

Komisję  Rewizyjną  w  dniu  14  marca  2023  r.  nt."Kontrola  wydatków  związanych

z przebudową drogi w miejscowości Kobylata gm. Kłodawa" w 2022 r.

Przewodniczący  Rady  zwro" cił  się  do  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli

przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  w  dniu  14  marca  2023  r.  nt."Kontrola  wydatko" w

związanych z przebudową drogi w miejscowos"ci Kobylata gm. Kłodawa" w 2022 r. 

Czy ktos"  z pan" stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego protokołu?



Z uwagi na brak uwag i pytan"  do protokołu uchwały, przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego

punktu porządku posiedzenia.

Protokół stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

P u n k t 17
Interpelacje i wnioski radnych

P u n k t 18
Wolne wnioski

P u n k t 19
Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad wypowiadając słowa:

„ Zamykam obrady LXXV sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”

Przewodniczący Rady
Krzysztof Krusin" ski 

Przygotowała: Krystyna Rzetelska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


